
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skibsegen 
 
Møde afholdt onsdag 25. september 2019 hos Ole Holde – nr. 32. 
 

1. Bebyggelsen på Rørtanggrunden. 
Grundejerforeningen har modtaget en kopi af byggetilladelsen. Kommunen har 
været lydhør overfor foreningens kommentarer omkring byggeriet. 
Bestyrelsen vil følge byggeprocessen tæt for at sikre at den udstedte tilladelse 
overholdes af bygherren. 
Det nye område, der tidligere var benævnt Rørtang Have, vil fremover kaldes 
Mogens Mogensens Vej. 
 

2. Træet der er dødt på hjørnet af Skibsegen og Prøvestensvej. 
Bestyrelsen har skrevet til Helsingør Kommune om træet, som står på kommunal 
grund. Kommunen har bekræftet henvendelsen men vi mangler svar på om træet 
bliver fældet. 
 

3. Vores veje – vi skal have en kyndig til at kigge på vejenes tilstand. 
Tidligere har foreningen fået foretaget reparationer af revner og huller i vejene, og 
vejene trænger til et grundigt eftersyn. Ole kontakte entreprenør E. Larsen 
(Thomas) for at få en aftale om et vejeftersyn. 
 

4. Round Up på vores rabatter m.m. 
Bestyrelsen er enige i, at Round Up alene anvendes langs kantsten og på asfalt – 
ikke på grønne områder. 
 

5. Dæksel ved nr. 67 – er det repareret. 
Husnummer 67 findes ikke (endnu), men der er faktisk tale om et hul i vejen ved nr. 
81, som er repareret. 
 

6. Foreningens træer på fællesarealet. 
Foreningen har modtaget henvendelse fra en enkelt grundejer, som mener at 
træerne på vores fællesareal skal fældes eller beskæres. Bestyrelsen mener ikke at 
en enkelt grundejers ønske skal medføre sådanne indgreb, da træerne ikke synes 
at skæmme eller dominere området, der også er foreningens festplads. 
Grundejeren henvises til at rejse sagen på den årlige generalforsamling. 
 

7. Legepladsen (GB-Vest) 
Bestyrelsen har haft en del korrespondance med GB-Vest i forbindelse med den 
aftale som foreningens medlemmer har godkendt om tilskud til legepladsens 
vedligeholdelse. Imidlertid har der de seneste år ikke umiddelbart fundet 
vedligeholdelse sted, hvilket har medført at der netop er etableret en helt ny 
legeplads på området. 
Bestyrelsen er enige i, at legepladsen er et stor aktiv for Skibsegen, selvom vi ikke 
er medejer, men blot bidragyder. 
Bestyrelsen vil gerne fortsætte med at deltage i de vedligeholdelsesudgifter som 
GB-Vest har, og bestyrelsen har derfor udpeget Johnny og Ole til at få 
”normaliseret” forholdet til vores naboforening. 
 

8. Eventuelt 
Der var ingen emner til behandling. 
     Skibsegen 25/9-19 OH 
 


